
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Dorpsoverleg Ruimte voor buitenactiviteiten, 17 juni 2024 

Dorpsoverleg locaties buitenactiviteiten  1 juli 2024 - 1 van 4 

Waar kunnen we onze buitenactiviteiten organiseren nu dat niet meer kan op het veld bij de school? 
Dat is, kort samengevat, de vraag waar zo’n 70 betrokken dorpsbewoners zich op maandag 17 juni jl. 
over bogen in De Oude School. 
 
De avond is georganiseerd door dorpsraad Oudkerks Belang. De gemeente Molenlanden heeft twee 
toehoorders aanwezig in de personen van wethouder (en dorpsgenoot) Bram Visser en verbinder 
Kirsten Molenaar. 
 
Aanleiding is de nieuwbouw van het multicultureel centrum waar de basisschool en diverse 
dorpsactiviteiten in worden ondergebracht. Om de bouw daarvan mede te kunnen financieren worden 
op het terrein tevens enkele woningen gebouwd. Dat gaat ten koste van een groot deel van het 
‘trapveld’ bij de huidige school.  
 
Verschillende groepen doen deze avond een beroep op de schaarse ruimte. Voor de feesttent van de 
Oranjevereniging was al een oplossing gevonden. Maar Giessen-Oudekerk bruist en er zijn dus meer 
buitenactiviteiten die om ruimte schreeuwen. Om het gesprek daarover in goede banen te leiden, 
heeft de dorpsraad het hele dorp uitgenodigd. In de persoon van Jan Ottevanger heeft de dorpsraad 
een onafhankelijke gespreksleider ingehuurd. 
 
Oranjevereniging Giesen-Oudekerk 
De Oranjevereniging organiseert eens per twee jaar in september een meerdaags feest in het jaar dat 
er geen Gondelvaart is. Het perceel achter de HJ van Dijkstraat bleek met enkele aanpassingen op 
een ontwerp bomenplan gelukkig ruimte te kunnen bieden aan de feesttent. De afspraken tussen 
aanwonenden, gemeente en Oranjevereniging hierover zijn inmiddels gemaakt. Ook enkele 
koningsdagfestiviteiten kunnen daar plaatsvinden.  
Om het terrein voor de evenementen toekomstbestendig te kunnen maken heeft de Oranjevereniging 
enkele praktische wensen / tips geformuleerd: 

- Stroom / krachtstroom (i.p.v. 700 liter diesel per tentweek voor een aggregaat). 

- Aansluiting water (t.b.v. sanitair en spoelen hardcups, plastic bekers). 

- Aansluiting op riool. 

- Ingegraven ankerpunten voor de feesttent (veiligheid bij wind). 

- Er staat mogelijk een boom in de weg. 
 
IJsclub St. Moritz 
Omdat er steeds minder vaak betrouwbaar ijs op de Giessen is, groeit de behoefte aan een 
landijsbaan. Wensen van de ijsclub: 

- Bij voorkeur op de locatie van de feesttent. Nog niet alle omwonenden hebben hier al mee 
ingestemd. 

- Kleiwand. 
- Zo mogelijk extra voorzieningen. 
- Niet voor late avonden. 

 
GO KIDSS! 
GO-KIDDS! organiseert activiteiten voor de schoolgaande jeugd van heel Oudekerk. Voornamelijk in 
de buitenlucht, in de buurt van de school. Het aantal kinderen dat deelneemt aan een stormbaan, een 
wedstrijd handboogschieten, enz. kan daarbij oplopen tot 60 per keer. Binnen activiteiten vinden 
plaats in de school en later in het multifunctioneel centrum. 
Afhankelijk van de activiteit en het aantal deelnemers varieert de behoefte aan omvang van het 
speelveld. 
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De voetballende jeugd 
De jonge voetballers van Giessen-Oudekerk hebben geen organisatie achter zich, maar wel een 
getalenteerde woordvoerder! Voetballers van alle leeftijden kunnen niet meer terecht op het trapveld 
bij de school. Sinds kort kan de jeugd terecht in een kleine voetbalkooi bij de school. Een te kleine 
kooi, naar de zin van de jeugd. De kooi zou plaats bieden aan 10 voetballers, maar eigenlijk is de 
praktische maximale bezetting 2 tegen 2. Dat betekent dat de overige kinderen rond de kooi hangen 
voor de gezelligheid of wachtend op hun beurt. Voor de voetballers is er maar één logische oplossing: 
het perceel waar ook de feesttent komt. Of een grotere kooi met kunstgras.  
 
De beschikbare ruimte van de gemeente 
De gemeente beschikt over een zeer beperkte onbebouwde ruimte binnen of rond de bebouwde kom 
van Giessen-Oudekerk. De locaties van de gemeente die eventueel voor buitenactiviteiten in 
aanmerking zouden komen zijn: 
 

- Perceel achter de HJ van Dijkstraat (tot voor kort door de gemeente verpacht aan een boer) 
Hier is met instemming van de omwonenden ruimte gepland voor de feesttent. Er is ook 

voorgesteld op die locatie een landijsbaan te plannen. Daar gaan echter niet alle 

aanwonenden in mee. 

Eerder had de gemeente, na overleg met dezelfde bewoners, besloten het perceel te 

beplanten met bomen. Dit als onderdeel van een gemeente breed Groenplan. De inkleuring 

van het plan is met de betrokken bewoners samen uitgewerkt. Zij hebben daarbij o.a. 

bedongen dat het perceel geen openbaar wandelpad of honden uitlaatplaats zou krijgen. 

 
- Veldje aan de Kloevelaan (onder de hoogspanningskabels). 

Deze locatie is niet populair bij de aanwezige jeugd omdat de afstand tot de school te groot is 
om even in de pauze naar toe te lopen. De zaal ziet daarnaast ook een risico in verband met 
de hoogspanningsleidingen, bijvoorbeeld bij onweer. 
Een variant op deze locatie is een gedeeltelijk inpolderen van het binnenmeer. 
Klimatologische ontwikkelingen maken het overbodig deze suggestie verder te onderzoeken.  
 

- Veldje tussen HJ van Dijkstraat en Dr. Gravemeijerstraat. 
Deze ruimte is geschikt en gewenst als in ieder geval tijdelijke speelruimte tijdens de 
nieuwbouw van de school. Na de nieuwbouw zou hier iets anders kunnen worden 
gerealiseerd, bijvoorbeeld een klimrek. 
 

- Groenstrook langs de weg van de Damseweg naar het parkeerterrein achter de kerk. 
Deze ruimte lijkt voor de aanwezigen ongeschikt voor ongeorganiseerde activiteiten. Het ligt te 
ver van de school voor pauze-spelletjes. Daarnaast combineert het ook niet met eventuele 
begrafenissen. 
 

- Schoolplein met speelveldje na de nieuwbouw. 
Er wordt gewerkt aan een ontwerp waarbij het schoolplein buiten schooltijd vrij toegankelijk is. 
Het veldje met bomen dat daarnaast komt, is te klein om te voetballen. Het is de vraag of op 
het nieuwe schoolplein een grotere voetbalkooi kan worden geplaatst. 

 
De discussie: voetballen op het veld achter de HJ van Dijkstraat? 
Het veld achter de HJ van Dijkstraat is voor de meeste dorpsbewoners de logische plaats voor een 
trapveldje voor de jeugd van 8 tot 80. Bekend is dat enkele direct aanwonenden dat plan niet zien 
zitten. In het gesprek wordt gezocht naar voorwaarden waaronder alsnog iets van voetbalvreugd op 
dat veld kan worden beleefd. Tegelijkertijd kunnen mensen komen met suggesties voor alternatieven. 



 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Dorpsoverleg Ruimte voor buitenactiviteiten, 17 juni 2024 

Dorpsoverleg locaties buitenactiviteiten  1 juli 2024 - 3 van 4 

 
Eén van de aanwonenden legt uit dat ze iedereen haar of zijn speelplezier gunt, maar dat dat niet ten 
koste mag gaan van haar eigen woonplezier en rust. Ze vindt dat ze al genoeg heeft ingeleverd door 
in onderling overleg in te stemmen met het bomenplan. Later heeft zij samen met de overige 
omwonenden ook nog ingestemd met het aanwijzen van het perceel als ruimte voor de feesttent. 
Daarbij is volgens haar afgesproken dat er geen andere activiteiten op dat terrein zouden worden 
georganiseerd. Tegen de komst van een ijsbaan heeft ze geen bezwaar. 
“De uitnodiging voor deze avond gaat over het met elkaar vinden van een oplossing, niet over de 
beste manier om een trapveld over onze schutting te gooien. Wij willen geen herrie het hele jaar door. 
Het veldje tussen HJ van Dijkstraat en Dr. Gravemeijerstraat kan goed fungeren als trapveld. Het idee 
om stap voor stap meer activiteiten naar het terrein achter mijn woning te verplaatsen voelt als een 
vooropgezet plan waarbij expres niet is gedacht aan het oplossen van de vraag waar gevoetbald kan 
worden na de nieuwbouw.” 
 
Dat het veldje tussen HJ van Dijkstraat en Dr. Gravemeijerstraat geschikt zou zijn als trapveld, wordt 
door mensen (inclusief de kinderen) die daar serieus naar hebben gekeken, absoluut weersproken. 
Een ouder voegt daaraan toe dat het kooien van kinderen sowieso ongewenst is. “Het zijn tenslotte 
geen dieren.”  
 
De opmerking over een vooropgezet plan valt bij verschillende aanwezigen in het verkeerde keelgat. 
Dorpsbewoners die de publicaties van de werkgroep Dorpsschool in Actie, de dorpsraad en de 
gemeente hebben gevolgd, weten dat het aantoonbaar niet waar is. Daarom onderbrak gespreksleider 
Ottevanger de spreekster op dit punt. Helaas lieten enkele andere bewoners zich daardoor niet 
weerhouden later dezelfde en grovere verdachtmakingen te uiten. Vergelijkbare twijfels zijn na de 
vergadering aan de dorpsraad gemaild. 
 
Een meer specifiek verwijt richtte een spreker aan de mensen die de besproken plannen hebben 
bedacht. Impliciet heeft hij het over de dorpsbewoners die jarenlang actie hebben gevoerd naar het 
bestuur van de school en de gemeente voor de nieuwbouw van een multicultureel centrum. Daarbij 
zijn volgens de spreker verkeerde besluiten genomen. Die plannenmakers hadden ook moeten komen 
met een oplossing voor de voetballers. 
 
Wethouder Bram Visser is sinds kort portefeuillehouder voor deze vraagstukken. Hij vat kort de 
geschiedenis samen: “In 2017 begon een groep enthousiaste ouders van schoolkinderen met enkele 
medebewoners en de leerkrachten aan een actie om de basisschool als dorpscentrum te behouden. 
Het schoolgebouw voldoet totaal niet meer en de leerlingaantallen zaten onder de norm en liepen 
alleen maar verder terug. Een dreigende sluiting hing in de lucht. Door het enthousiasme van de 
werkgroep heeft de school zich opnieuw gepositioneerd, groeien de leerlingaantallen en is een 
bouwplan met medefinanciering van de gemeente aangenomen. Bij de ontwikkeling van het totaalplan 
is ook geprobeerd het gebouw van de Soos mee te nemen, maar het kerkbestuur wilde daar absoluut 
niet in meegaan.  
Het budget is vorig jaar bijgesteld zodat nu de voorbereidingen van de bouw zijn gestart. Hierbij 
hebben we met ons allen inderdaad onvoldoende nagedacht over een nieuwe plek voor de activiteiten 
en evenementen op het veld bij de school. We wisten dat we er een oplossing voor moesten vinden 
maar de prioriteit ging eerst naar de bouwplannen. De kinderen kwamen vervolgens, terecht, met 144 
handtekeningen en de vraag om speelruimte te vinden. 
Vervolgens kwam het groenplan en in aansluiting daarop het idee om dat perceel in te richten voor de 
een landijsbaan en een feesttent. Daarbij is overigens niet toegezegd dat er nooit andere activiteiten 
zouden worden toegestaan. 
We zijn nu bezig het nieuwe schoolplein zo in te richten dat de jeugd het ook na schooltijd kan 
gebruiken. Daarnaast zoeken we naar initiatieven voor de korte termijn, tijdens de bouw, en voor de 
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langere termijn. Zo hebben we bijvoorbeeld gekeken naar de strook van ProRail bij de tunnel van de 
Betuwelijn. Dat is echter niet op loopafstand van de school en zeker voor de allerkleinsten niet gunstig 
gelegen. Maar misschien kan daar wel iets.” 
 
In een vurig pleidooi vroeg de jonge woordvoerder van de jeugd verschillende malen om doelpalen op 
het stuk waar de feesttent is gepland.  
“Wij voetballen niet het hele jaar door; alleen bij mooi weer. Het veld moet ook aan te lopen zijn tijdens 
de pauze van de school. En de loop naar het veld moet veilig genoeg zijn voor de jongste kinderen.” 
 
Ottevanger stelt een tijdelijke oplossing voor: “Laat het voetballen tijdens de nieuwbouw toe onder 
voorwaarden en kijk of het inderdaad zoveel overlast oplevert. Dan kun je daarna alsnog afzien van 
definitieve toestemming.” 
Eén van de aanwonenden keurt dit voorstel onmiddellijk af omdat ze beslissers niet vertrouwt: “Ze 
pakken alles stap voor stap af. Ze zeggen dat het tijdelijk is en laten het vervolgens gewoon 
doorgaan.” Een andere aanwonende laat na de vergadering weten dat het voorstel van Ottevanger 
wat haar betreft bespreekbaar is. 
 
Enkele andere bewoners wijzen op het feit dat het wonen in een levendig dorp nu eenmaal komt met 
overlast op z’n tijd, vooral bij mooi weer: “De Giessen, de Steiger, de Soos, buren die een feestje 
geven, de school. Wees blij dat kinderen hier nog een beetje buiten spelen.” 
 
Andere suggesties (enkele nagekomen via info@oudkerksbelang.nl): 

- Verbreden van de sloot tussen het perceel achter HJ van Dijkstraat en de aanwonenden.  
o Hier is al in zekere mate uitvoering aan gegeven. 

- Geluidswal met beplanting tegen de overlast 
o Niet iedereen houdt van beplanting. Dit blijkt uit de moeite die het heeft gekost om 

enkele bomen op het veld planten. 
- Gebruik van het trapveldje in de buurt van bewoners begrenzen in de tijd en bijv. de gehele 

zondag geen voetbal. 
- Percelen rondom het perceel van de gemeente. 

o Die omliggende percelen zijn alle eigendom van dezelfde particulier (van buiten 
Giessen-Oudekerk). De eigenaar wil de percelen absoluut niet verkopen of 
verpachten aan de gemeente. 

- Percelen aan het eind van de Dr. Gravemeijerstraat. Daar wordt weinig of geen gebruik van 
gemaakt. 

o Deze zijn particulier eigendom van Oudekerkers. Daar is nog geen contact over 
geweest. 

- Het veldje bij een particulier waar GO-Kids al eens een speelmiddag heeft mogen 
organiseren. 

o Hierover is nog geen contact geweest. 
 
Het vervolg: de gemeenteraad 
De bal ligt nu bij de gemeente. De dorpsraad en ongetwijfeld de direct betrokkenen worden op de 
hoogte gehouden van de ontwikkelingen. 
 
Dorpsgenoten, ook de afwezigen van vanavond, konden na de vergadering suggesties of commentaar 
doorgeven aan de dorpsraad, bijvoorbeeld via mail: info@oudkerksbelang.nl of de ideeënbus van 
oudkerksbelang.nl. Dit kan nog steeds. Maar het kan ook persoonlijk. In bovenstaand verslag zijn al 
enkele reacties verwerkt. 
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